
Foreningens gang 2022-2023 
 
 
Efter generalforsamlingen 9/4-22 konstituerede bestyrelsen sig således: Hans-Martin formand, 
Susanne næstformand og webansvarlig, Bente som kasserer og ansvarlig for medlemsdatabasen, 
Hanne og Jane som festansvarlige og John som caféansvarlig. Suppleanterne Helen og Else har 
deltaget på lige fod i bestyrelsen. 
  
 
23/10-22 udtrådte Susanne af bestyrelsen efter dårlig kemi mellem hende og dele af bestyrelsen. 
Susanne videreførte sit arbejde med hjemmesiden og med f.eks. at lave indkaldelse, og endvidere 
vil hun oplære den nye webmaster. Personligt vil jeg takke hende for dejligt samarbejde. 
Efter Susannes udtræden blev Jane næstformand og Helen indtrådte i bestyrelsen. 
 
 
Vi har afholdt nogle gode fester hos Jeff på Hestetorvet - om end bestyrelsen var ved at få sved på 
panden i forbindelse med nytårsfesten. Vi havde bundet os for 50 kuverter, og tilmeldingerne gik 
lidt trægt i starten. Som bekendt lykkedes det, og vi havde en fantastisk nytårsaften. 
 
 
Medlemstallet er stigende og ligger nu på ca. 100. Fredagscaféen kører også rigtig godt med 20-25 
deltagende. Vi har hovedsageligt været på Café A, men en gang om måneden overrasker John os 
med et alternativt cafébesøg. 
 
 
Alt i alt kører foreningen godt med forskellige aktiviteter, fester, café, spilleaftener, bowling og 
enkelte besøg i St. Merløse og Farum. 
 
 
På bestyrelsens vegne takker jeg for et godt år - 
 
Formand Hans-Martin 
 

 


